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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
amely készült a 

VELENCEI -TÓ KÖRNYÉKI TÖBBCÉLÚ K ISTÉRSÉGI TÁRSULÁS 
2011. szeptember 30-án 09:00 órakor 

a Gárdonyi Kistérségi Iroda Tárgyalótermében (Velence, Balatoni út 65.) 
megtartott soros üléséről 

 
       A Társulás Tanács tagjai részéről jelen vannak:      
         

Tóth István     Gárdony Város polgármestere 
Takács János   Pákozd Község polgármestere 
Farsang Zoltán                              Kápolnásnyék Község polgármestere 
Wagner Péter   Nadap Község polgármestere 
Cserny Vilmos              Velence Város alpolgármestere 
Füzesiné Kolonics Ilona        Zichyújfalu Község polgármestere 
 
A Társulás Tanács tagjai részéről nincsenek jelen: 
Mészárosné Hegyi Gyöngyi   Sukoró Község polgármestere  
dr. Virányiné dr. Reichenbach Mónika  Pázmánd Község polgármestere 
Kurcz Mária   Vereb Község polgármestere 

 
Tanácskozási joggal jelen vannak:  
Galambos Zsuzsanna   Gárdonyi Kistérségi Iroda irodavezető 
Dr. Sági János   Gárdonyi Rendőrkapitányság 
Pálfi Dezső    Gárdonyi Rendőrkapitányság 
Ható János    Polgárőrség, Velence 
 

         Jegyzőkönyvvezető: 
Nochtáné Sulyok Mariann                 Gárdonyi Kistérségi Iroda  

 
Tóth István köszönti az egybegyűlteket, megállapítja, hogy a tanács határozatképes.  Felkéri 
Farsang Zoltánt, Kápolnásnyék Község polgármesterét  hitelesítőnek, a Tanács 6 igen 
szavazattal, 0 nem és 0 tartózkodással elfogadja a hitelesítő személyét.  
 
A napirendi pontokkal kapcsolatban módosítási javaslattal élt. Az eredeti meghívóban 
szereplő 2. és 3. napirendi pontokat megismételt ülésen javasolta tárgyalni. A módosított 
napirendi pontokat a Tanács 6 igen és 0 nem szavazattal 0 tartózkodás mellett 
határozathozatal nélkül elfogadta. 
 
Napirendek: 
 
1./ Tájékoztató a nyári idegenforgalmi szezonról  
 Előadó: dr. Sági János rendőrkapitány 
 
2./Tájékoztatás a VKTKT és a társult önkormányzatok között 2011. szeptember 20 - ig történt 
befizetésekről 
Előadó: Tóth István elnök 
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3./ Javaslat a VKTKT 55/2011 (II.25.) sz. határozatának módosítására vonatkozóan  
Előadó: Tóth István elnök 
Szavazati arány: 6 igen és a lakosság 50 %-a 
 
4./ Javaslat a vidékfejlesztési miniszter 76/2011. (VII. 29.) VM rendelete alapján igénybe 
veendő támogatásra vonatkozóan ( Leader - pályázat) 
Előadó: Tóth István elnök 
Szavazati arány: 6 igen és a lakosság 50 %-a 
 
5./ Javaslat a Chernel István Általános Iskola, Gimnázium és Kollégium és Alapfokú 
Művészetoktatási Intézmény 2011/2012-es tanév indításáról szóló beszámolójának 
elfogadására vonatkozóan. 
Előadó: Tóth István elnök 
Szavazati arány: 6 igen és a lakosság 50%-a 

 
6./ Javaslat a Velencei-tó Környéki Egységes Pedagógiai Módszertani Szolgáltató Intézmény  
2011/2012-es tanév indításáról szóló beszámolójának elfogadására vonatkozóan. 
Előadó: Tóth István elnök 
Szavazati arány: 6 igen és a lakosság 50%-a 
 
7./ Javaslat a Gárdonyi Kistérségi Iroda  alapító okiratának 9. sz. módosítására vonatkozóan  
Előadó: Tóth István elnök 
Szavazati arány: 6 igen és a lakosság 50%-a 
 
8./ Javaslat a Gárdonyi Kistérségi Iroda Szervezeti és Működési Szabályzatának IV. sz. 
módosítására vonatkozóan  
Előadó: Tóth István elnök 
Szavazati arány: 6 igen és a lakosság 50%-a 
 
9./ Javaslat a 2011. évi szúnyoggyérítés költségeinek elszámolására vonatkozóan 
Előadó: Tóth István elnök 
Szavazati arány: 6 igen és a lakosság 50 % - a 
 
10./ Javaslat a Mozdulj, Velencei-tó 2011! programsorozat szakmai és pénzügyi teljesítésére 
vonatkozóan 
Előadó: Tóth István elnök 
Szavazati arány: 6 igen és a lakosság 50 % - a 
 
11./ Javaslat a Chernel István Általános Iskola, Gimnázium és Kollégium és Alapfokú 
Művészetoktatási Intézmény alapító okiratának módosítására vonatkozóan  
Előadó: Tóth István elnök 
Szavazati arány: 6 igen és a lakosság 50 % - a 
 
12./Jelentés a lejárt idejű határozatok végrehajtásáról 
Előadó: Galambos Zsuzsanna  irodavezető 

 
13./ Tájékoztató a két ülés között történtekről 
Előadó: Galambos Zsuzsanna  irodavezető 
 
14./ Egyebek    
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1./ Napirendi pont 
Tájékoztató a nyári idegenforgalmi szezonról  
 
Tóth István elnök: Szeretettel köszöntök mindenkit. Átadom a szót Dr. Sági János 
rendőrkapitánynak. 
 
Dr. Sági János rendőrkapitány:  Tisztelettel köszöntök mindenkit és köszönöm a 
lehetőséget. Nemcsak az a célom, hogy statisztikai adatok alapján beszámoljak a rendőrség 
munkájáról, hanem az is, hogy Önökön keresztül én is érdeklődjem a rendőrség munkájának 
lakossági megítéléséről. Összességében kedvező nyarat zártunk. Súlyos bűncselekmény nem 
történt. Vízbefulladás 6 volt, szakmai szempontból egyik sem volt megelőzhető. Ugyanannyi 
bűncselekmény történt, mint egy évvel ezelőtt. Probléma a gépkocsi feltörések magas 
esetszáma. Szórólappal próbáltuk felhívni a figyelmet a besurranó tolvajokra és a 
megelőzésre. A garázdaságok száma jelentősen csökkent. A rendőri jelenléti idő jelentősen 
növekedett, köszönhetően a 25 fő készenléti rendőrnek, akik itt teljesítettek szolgálatot. 
Balesetek száma kedvezően alakult: egy halálos baleset történt. A betöréses lopások száma 
nőtt. Vízi rendészeti szabálysértések száma stagnált. Vízből mentések száma magasabb, a 
tavalyi adatokhoz képest. 11 fő próbaidős rendőr állt munkába a kapitányságon és 16 fős 
rendőrtiszti főiskolás teljesített szolgálatot a nyáron. Tapasztalatlanok voltak, ennek ellenére  
nem volt több rendőri intézkedés elleni panasz, mint tavaly, és a kivizsgálás után 
elmondhatom, hogy azok is megalapozatlan voltak. 1-9 havi adatok tekintetében elmondható, 
hogy a tavalyi év hasonló időszakához képest enyhe csökkenés tapasztalható. Mindez annak 
ellenére van így, hogy máshogy kell számolni az esetszámot. Korábban, ha elloptak egy táskát 
és a táskában volt 5 irat, addig az egy bűncselekmény volt. Jelenleg úgy kell számolni, hogy 
minden irat eltulajdonítása egy-egy bűncselekmény. Ki kell emelnem a polgárőrség munkáját, 
sokat segítettek a jelenlétükkel. Velencén fel kellene rázni a csapatot a járőrszolgálat 
tekintetében. Gárdonyban új körzeti megbízott van, Kocsis Katalin zászlós. Velencén szintén 
sikerült pótolni a létszámot Stefán Lajos zászlós személyében. Sukorón Török Tamás 
törzsőrmester lett a körzeti megbízott. Szeretnénk, ha minden településen lenne körzeti 
megbízotti fogadóóra. Balatoni Közbiztonsági Koordinációs Bizottság Gárdonyban ülésezett, 
ezúton szeretném megköszönni a segítséget. Országos Rendőrfőkapitány Úr ismertetett egy új 
intézkedési tervet. Lényege, hogy a lakosság biztonságérzetét fokozni kell: statisztikai adatok, 
látható rendőri jelenlét, lehet-e a rendőrökhöz fordulni, rendőri intézkedések szakszerűek, 
kulturáltak legyenek. Kistérségi egyeztető fórumot nem kívántam külön összehívni, ezért 
szeretném kihasználni ezt a lehetőséget, hogy a polgármesterek észrevételeket tegyenek. Az 
ittas kerékpárosok kiszűrése folyamatos. Köszönöm a lehetőséget, és szívesen válaszolok 
minden kérdésre. 
 
Wagner Péter Nadap Község polgármestere: Köszönjük a rendőrség munkáját. A sukorói 
körzeti megbízott ellátja a nadapi feladatokat is? Kérem, hogy figyeljék a mezőgazdasági utat 
is, amely Nadapot és Pázmándot összeköti. 
 
Farsang Zoltán Kápolnásnyék Község polgármestere: Szeretném én is megköszönni a 
rendőrség munkáját. Érezzük a gyakori sebességmérés jótékony hatását. 
 
Dr. Sági János rendőrkapitány:  A sukorói körzeti megbízott látja el a nadapi feladatokat is. 
 
Ható János Velencei Polgárőrség: 15 fő polgárőrből 12 fő aktív dolgozó, nehéz a 
hétköznapi beosztást megszervezni. 
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Dr. Sági János rendőrkapitány:  A tagtoborzás megoldás lehetne. Szívesen segítünk benne. 
A gárdonyi strand nagyon előkelő helyen végzett a közvélemény kutatások alapján, amelynek 
egyik része a közbiztonság értékelése volt. 
 
Tóth István elnök: Örülök, hogy a statisztikai adatok alapján nem érzékelhető az általános 
gazdasági hanyatlás, morális válság. Fontos a közbiztonság, főleg a turisták miatt. Ahol rossz 
tapasztalata van, oda nem megy még egyszer. A polgárőrség segítségét nagyon fontosnak 
tartom és köszönöm a munkájukat, ugyanígy a rendőrség munkáját is. Megkerestek engem a 
vízből mentők társasága, akik a szezonban vízből mentést fognak végezni. 
 
Dr. Sági János rendőrkapitány:  A kapitányság hozzájárulása szükséges a munkájukhoz. L. 
Simon László országgyűlési képviselő felkarolta az kapitányság épületének ügyét, 2013. év 
költségvetésének terhére a minisztérium vállalta a rendőrkapitányság épületének tervezési 
költségét, Gárdony Város pedig egy telekkel támogatja a beruházást. 
 
A Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás Társulási Tanácsa megtárgyalta 
Dr. Sági János rendőrkapitány beszámolóját az idegenforgalmi szezonról és 6 igen, 0 
nem szavazat és 0 tartózkodás mellett határozathozatal nélkül elfogadta azt. 
 
 
2./ Napirendi pont 
Tájékoztatás a VKTKT és a társult önkormányzatok között 2011. szeptember 20 - ig történt 
befizetésekről 
 
Nochtáné Sulyok Mariann gazdasági vezető: A kiküldött anyaghoz képest változás történt. 
Gárdony hátraléka tekintetében azt a felvilágosítást kaptuk, hogy a vállalkozók közvetlenül 
fogják befizetni azt a társuláshoz számla ellenében. Zichyújfalu befizette a 2009., 2010. és 
2011. évi hátralékait is – kivéve a szúnyoggyérítés költségeit. Mivel a szúnyoggyérítés 
költsége a tervezetthez képest lényegesen alacsonyabb lett – lsd. a következő napirendi pont 
szerinti elszámolást – ezért a tényleges költségek befizetésére fog sor kerülni. Pákozd 3.216 
eFt intézményfinanszírozást utalt át. Ez részben az október havi finanszírozás, részben pedig a 
hátralékok csökkentésére szolgál. A MÁK részéről felkérés érkezett, hogy egy 
tesztbizottságban vegyek részt, amely az ÖNEGM program keretében a kamatszámítás 
pontosságát ellenőrzi. A tesztverzió szerint Zichyújfalu meghiúsult iskola felújítása miatt a 
kamatfizetési kötelezettség 1.620 eFt, amelyből az önkormányzat már átutalt 1.167 eFt-ot. A 
fennmaradó összeg az intézményfinanszírozás túlfizetéséből fog átvezetésre kerülni – 
polgármester asszonnyal egyeztetve. A busz kamata 3.978.016,- forint, ebből a társulás által 
átvállalt összeg 674.755,-, fennmaradó összeg 3.303.261,- forint. 20 % 661 eFt, amely Vereb 
Községet terheli. Vereb esetén a 2010. évi elszámolásból eredő összeg 1.481 eFt, a 
társulásnak 820 eFt visszafizetési kötelezettsége keletkezett Vereb fele. Pázmánd esetében az 
összeg 80 %-a 2.643 eFt, 2010. évi elszámolásból visszatartott összeg 2.253 eFt, Pázmánd 
befizetési kötelezettsége a társulás fele 390 eFt. Jelenleg csak a tesztjelleg zárult le, az éles 
ÖNEGM rendszer nem indult el, tehát most már összeget ismerünk, de azt nem, hogy mikor 
kell befizetni, illetve valószínű, hogy inkasszó jelleggel fogja ezt a MÁK leemelni. 
Tóth István elnök: Javaslom, hogy Verebnek azonnal fizessük vissza a visszajáró összeget. 
Pázmándnak pedig úgy menjen a levél, hogy csak akkor fizesse be az összeget, ha élesben is 
megtörtént a rendszer megnyitása, onnantól kezdve 3 napon belül utaljanak. 
 
Nochtáné Sulyok Mariann gazdasági vezető: Amikor a MÁK visszaigazolta hivatalosan a 
befizetendő összeget? Legyen 8 nap? 
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Wagner Péter a pénzügyi bizottság elnöke: A pénzügyi bizottság összeült, de nem volt 
határozatképes. A Mariannal mindent átbeszéltünk. Ezért nem mint a pénzügyi bizottság, 
hanem mind elnök mondom, hogy elfogadásra javaslom. 
 
A Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás Társulási Tanácsa megtárgyalta a 
VKTKT és a társult önkormányzatok között 2011. szeptember 20-ig történt 
befizetésekről szóló tájékoztatót és 6 igen, 0 nem szavazattal 0 tartózkodás mellett  azt 
határozathozatal nélkül elfogadta azt. 
 
A Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás Társulási Tanácsa megtárgyalta a 
büntetőkamat befizetéséről szóló javaslatot és 6 igen, 0 nem szavazattal 0 tartózkodás 
mellett az alábbi határozatot hozza: 
 
 

Velencei- tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 
A VKTKT 138/2011. (IX.30.) sz. határozata 

 
 
A VKTKT Társulási Tanácsa a büntetőkamat ügyében az alábbi határozatot hozza: 
1./ A büntetőkamat nagysága a közösségi busz beszerzésével kapcsolatban 3.978 eFt, 
amelyből 136/2011 (VII.20.) határozata alapján a Társulás átvállal 675 eFt-ot. A 
fennmaradó összeg – 3.303 eFt – 20%-80% arányban megoszlik Vereb illetve Pázmánd 
települések között. 
2./ Vereb Község kamatfizetési kötelezettsége 661 eFt, 2010. évi elszámolásból 
visszatartott összeg 1.481 eFt. A különbözet – 820 eFt – 2 napon belül visszautalásra 
került Vereb Község számlájára. 
3./ Pázmánd Község kamatfizetési kötelezettség 2.643 eFt, 2010. évi elszámolásból 
visszatartott összeg 2.253 eFt. A különbözet – 390 eFt – befizetésére az Önkormányzat a 
kamatfizetés nagyságára vonatkozó, a Magyar Államkincstár által hivatalon 
visszaigazolt megismerést követően 8 napon belül köteles. 
 
Felelős: Tóth István elnök  
              Kurcz Mária Vereb Község Polgármestere 
              Dr. Virányiné dr. Reichenbach Mónika Pázmánd Község Polgármestere 
              Galambos Zsuzsanna irodavezető 
Határid ő : azonnal  
 
 
 
3./ Napirendi pont 
Javaslat a VKTKT 55/2011 (II.25.) sz. határozatának módosítására vonatkozóan  
 
Tóth István elnök: A kivált intézmények nem kérik az oktatási referens segítéségét, ezért a 
bére arányos csökkentésére teszek javaslatot. 
 
 
A Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás Társulási Tanácsa megtárgyalta a 
a VKTKT 55/2011. (II.25.) számú határozatának módosítására vonatkozó előterjesztést 
és 6 igen, 0 nem szavazattal 0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozza: 
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Velencei- tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 
A VKTKT 139/2011. (IX.30.) sz. határozata 

 
A VKTKT Társulási Tanácsa döntött arról, hogy Galambos Zsuzsanna illetményét 
bruttó 328.000.- forintban (ebből bruttó 28.000.- Ft az oktatási referensi munkakör 
ellátásáért illeti meg); magasabb vezetői pótlékát bruttó 20.000.- forintban állapítja meg 
2011. szeptember 01-től, jelen határozat mellékletétét képező, a Magyar 
Államkincstárhoz továbbított külön okiratba foglalt  részletezéssel. 
 
Felelős: Tóth István elnök 
Határid ő: azonnal  
 
4./ Napirendi pont 
Javaslat a vidékfejlesztési miniszter 76/2011. (VII. 29.) VM rendelete alapján igénybe 
veendő támogatásra vonatkozóan ( Leader - pályázat) 
 
Tóth István elnök: Korábban döntöttünk arról, hogy indulunk a LEADER pályázaton. A 20 
%-os önrész felosztása elkészült. Nagy szükség van egy ilyen anyagra. 
 
Wagner Péter a pénzügyi bizottság elnöke: Támogatom a javaslatot. 
 
A Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás Társulási Tanácsa megtárgyalta  a 
vidékfejlesztési miniszter 75/2011. (VII.29.) VM rendelete alapján igénybe veendő 
támogatásra vonatkozó (Leader-pályázat) előterjesztést és 6 igen, 0 nem szavazattal 0 
tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozza: 
 

Velencei- tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 
A VKTKT 140/2011. (IX.30.) sz. határozata 

 
A VKTKT Társulási Tanácsa döntött arról, hogy a vidékfejlesztési miniszter 76/2011. 
(VII. 29.) az Európai Mezõgazdasági Vidékfejlesztési Alapból a Helyi Vidékfejlesztési 
Stratégiák LEADER fejezetének végrehajtásához 2011-tõl nyújtandó támogatások 
részletes feltételeirõl szóló VM rendelete szerint pályázat keretében támogatási kérelmet 
nyújt be a 2011.szeptember 30.-án megnyíló LEADER pályázatra. A VKTKT Velencei - 
tó mint regionálisan kiemelt térség cselekvési stratégia előkészítő tanulmány 
elkészítésére pályázik 80 % támogatási intenzitással 1.000.000.- Ft-ra, amit 20 % 
önrésszel egészít ki az alábbiak szerint: 
 

Település Lakosságszám Összeg 
Gárdony 9 840 71 150 Ft 
Kápolnásnyék 3 613 26 124 Ft 
Nadap 528 3 818 Ft 
Pákozd 3 075 22 234 Ft 
Pázmánd 2 062 14 910 Ft 
Sukoró 1 276 9 226 Ft 
Velence 5 468 39 537 Ft 
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Vereb 829 5 994 Ft 
Zichyújfalu 969 7 007 Ft 
Összesen 27 660 200 000 Ft 

 

 
A Tanács felkéri az érintett települések polgármestereit, hogy a településükre vonatkozó 
önrészt 2011. október 31-ig fizessék be a VKTKT 11736082-15592176 számú 
számlájára! A Tanács felkéri az irodavezetőt, hogy a beérkezett állami – és 
önkormányzati támogatást illetve a kifizetéseket egységkódra elkülönítve tartsa nyilván!   
Felelős: Tóth István  elnök , Gárdony Város Polgármestere  
              dr. Farsang Zoltán - Kápolnásnyék Község polgármestere 
              Füzesiné Kolonics Ilona - Zichyújfalu Község polgármestere 
              Mészárosné Hegyi Gyöngyi Éva - Sukoró Község polgármestere 

   Kurcz Mária Vereb Község Polgármestere 
              Dr. Virányiné dr. Reichenbach Mónika Pázmánd Község Polgármestere 
              Oláhné Surányi Ágnes – Velence Város polgármestere 
              Takács János - Pákozd Község polgármestere 
              Wagner Péter - Nadap Község polgármestere 
              Galambos Zsuzsanna irodavezető 
Határid ő: 2011. október 31. 
 
5./ Napirendi pont 
Javaslat a Chernel István Általános Iskola, Gimnázium és Kollégium és Alapfokú 
Művészetoktatási Intézmény 2011/2012-es tanév indításáról szóló beszámolójának 
elfogadására vonatkozóan 
 
Füzesiné Kolonics Ilona az oktatási bizottság elnöke: A bizottság tárgyalta és elfogadásra 
javasolja. 
 
A Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás Társulási Tanácsa megtárgyalta  a  
Chernel István Általános Iskola, Gimnázium és Kollégium és Alapfokú 
Művészetoktatási Intézmény 2011/2012-es tanév indításáról szóló beszámolójának 
elfogadására vonatkozó előterjesztést és 6 igen, 0 nem szavazattal 0 tartózkodás mellett 
az alábbi határozatot hozza: 
 

Velencei- tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 
A VKTKT 141/2011. (IX.30.) sz. határozata 

 
A VKTKT Társulási Tanácsa döntött arról, hogy a VKTKT által fenntartott Chernel 
István Általános Iskola, Gimnázium és Kollégium és Alapfokú M űvészetoktatási 
Intézmény 2011/2012-es tanév indításáról szóló beszámolóját elfogadja. 
A Tanács felkéri az érintett települések polgármestereit, hogy az intézmény 
beszámolóját fogadtassák el a képviselő-testületükkel! 
 
Felelős: 
              Tóth István elnök, Gárdony Város Polgármestere 
              Füzesiné Kolonics Ilona Zichyújfalu Község Polgármestere  
              Takács János Pákozd Község Polgármestere 
Határid ő: azonnal 
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6./ Napirendi pont 
Javaslat a Velencei-tó Környéki Egységes Pedagógiai Módszertani Szolgáltató Intézmény  
2011/2012-es tanév indításáról szóló beszámolójának elfogadására vonatkozóan 
 
Füzesiné Kolonics Ilona az oktatási bizottság elnöke: A bizottság tárgyalta és elfogadásra 
javasolja. 
 
A Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás Társulási Tanácsa megtárgyalta  a  
Velencei-tó Környéki Egységes Pedagógiai Módszertani Szolgáltató Intézmény  
2011/2012-es tanév indításáról szóló beszámolójának elfogadására vonatkozó 
előterjesztést és 6 igen, 0 nem szavazattal 0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot 
hozza: 
 

Velencei- tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 
A VKTKT 142/2011. (IX.30.) sz. határozata 

 
A VKTKT Társulási Tanácsa döntött arról, hogy a VKT KT által fenntartott Velencei-tó 
Környéki Egységes Pedagógiai Módszertani Szolgáltató Intézmény 2011/2012-es tanév 
indításáról szóló beszámolóját elfogadja. 
 
Felelős:  Tóth István  elnök 
Határid ő: azonnal 
 
 
7./ Napirendi pont 
Javaslat a Gárdonyi Kistérségi Iroda  alapító okiratának 9. sz. módosítására vonatkozóan  
 
A Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás Társulási Tanácsa megtárgyalta  a  
Gárdonyi Kistérségi Iroda Alapító Okiratának 9. számú módosítására vonatkozó 
előterjesztést és 6 igen, 0 nem szavazattal 0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot 
hozza: 
 

Velencei- tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 
A VKTKT 143/2011. (IX.30.) sz. határozata 

 
A Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás Társulási Tanácsa megtárgyalta a 
Gárdonyi Kistérségi Iroda Alapító Okiratának módosítására vonatkozó javaslatot, 
melynek alapján az alábbi döntést hozza:  

I. 

A Társulási Tanács a Gárdonyi Kistérségi Iroda 65/2005. (XI.18.) számú határozatával 
elfogadott Alapító Okiratát az alábbiak szerint módosítja, mely a 9. számú módosítás.  

  

1. Az Alapító Okirat 5. pontjában a „Közhatalmi köl tségvetési szerv” mondatrész 
hatályát veszti. 

 
2. Az Alapító Okirat 6. pontjában a „Tevékenységének jellege alapján: közhatalmi; a 

feladatellátáshoz gyakorolt funkciói szerint” mondatrész hatályát veszti. 
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3. Az Alapító Okirat 9. pontjának címében a „tevékenységei” szó helyébe az 

„alaptevékenységei szakfeladati rend szerint” mondatrész lép.  
 

A „9.1. Alaptevékenységek szakfeladati rend szerint:” és a „9.2. Kisegítő 
tevékenység szakfeladati rend szerint:” pontok, valamint a 9.2. pont utolsó 
bekezdésében meghatározott   „682002 Nem lakóingatlan bérbeadás, üzemeltetése” 
szakfeladat az alaptevékenységek közé sorolandó. 
 

4. Az Alapító Okirat 13. pontjában a „nevezi ki és bízza meg határozatlan időre” 
mondatrész hatályát veszti, helyébe a „bízza meg 5 évi határozott időtartamra s 
gyakorolja tekintetében a Társulási Megállapodásban foglalt rendelkezések szerint 
a munkáltatói jogokat. A költségvetési szervet az Irodavezető képviseli.” 
rendelkezések lépnek.  

 
5. Az Alapító Okirat 14. pontja kiegészül az alábbi bekezdéssel: 
 

„A megbízási szerződés keretében foglalkoztatottak jogviszonyára a „Polgári 
törvénykönyvről” szóló 1959. évi IV. tv. rendelkezései vonatkoznak.” 
 

6. Az Alapító Okirat kiegészül az alábbi 15.10. ponttal: 
 

„15.10. Az Alapító Okirat 9. számú módosítását a VKTKT Társulási Tanácsa  
…../2011.(IX.30.) sz. határozatával 2011. október 01-i hatállyal hagyta jóvá.” 

 
 

7. A Társulási Tanács a 27/2011. (II.25). számú határozatát egyidejűleg hatályon 
kívül helyezi. 

 

II. 

A Társulási Tanács az I. pont szerint módosítással a Gárdonyi Kistérségi Iroda Alapító 
Okiratát az  
1. számú melléklet szerint egységes szerkezetbe foglalja, s felhatalmazza a Társulási 
Tanács elnökét annak kiadására, egyidejűleg utasítja a Gárdonyi Kistérségi Iroda 
vezetőjét, hogy a Magyar Államkincstár Fejér Megyei Igazgatósága – 8000 
Székesfehérvár, Petőfi u. 5. sz. - részére küldje meg, s kérje a módosítások törzskönyvi 
átvezetését. 
 

Felelős: Tóth István  Társulási Tanács elnöke 
  Galambos Zsuzsanna Gárdonyi Kistérségi Iroda vezetője 
 
Határid ő: döntést követő 8 nap 
 
 
8./ Napirendi pont 
Javaslat a Gárdonyi Kistérségi Iroda Szervezeti és Működési Szabályzatának IV. sz. 
módosítására vonatkozóan  
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A Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás Társulási Tanácsa megtárgyalta  a  
Gárdonyi Kistérségi Iroda Szervezeti és Működési Szabályzatának IV. számú 
módosítására  vonatkozó előterjesztést és 6 igen, 0 nem szavazattal 0 tartózkodás mellett 
az alábbi határozatot hozza: 
 

Velencei- tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 
A VKTKT 144/2011. (IX.30.) sz. határozata 

 
A Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás Társulási Tanácsa megtárgyalta a 
Gárdonyi Kistérségi Iroda Szervezeti és Működési Szabályzata IV. számú módosítása 
jóváhagyására vonatkozó előterjesztést, melyben foglaltakkal egyetértve az alábbi 
döntést hozza:   

I. 
 
A Társulási Tanács a Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 
100/2007.(XII.04.) számú határozattal elfogadott, továbbá az 59/2009.(V.27.), 118/2009. 
(X.12.), 69/2011. (III.25.) számú határozatokkal módosított Szervezeti és Működési 
Szabályzatát az alábbiak szerint módosítja, mely a IV. számú módosítás: 
 
1. Az SZMSZ II/1.9. pontjában az 1.9.1., 1.9.2., 1.9.3. pontok teljes egészében, továbbá 

az „1.9.5. Kisegítő tevékenység szakfeladati rend szerint 2010 január 1-től:” 
szövegezés, s az 1.9.4. pont számozása hatályát veszti, egyidejűleg a „682002 Nem 
lakóingatlan bérbeadása, üzemeltetése” szakfeladat az alaptevékenységek körébe 
átsorolandó.  

 
 Az alaptevékenységek szakfeladati rend szerinti felsorolása kiegészül a „856011 

Pedagógiai szakszolgáltató tevékenység (nevelési tanácsadás) szakfeladattal. 
 
2. Az SZMSZ II/1.10. pontjában a „Tevékenységének jellege alapján: közhatalmi; a 

feladatellátáshoz gyakorolt funkciói szerint” mondatrész hatályát veszti. 
 
3. Az SZMSZ II/3. pontjában a „költségvetési szervek jogállásáról és gazdálkodásáról” 

szóló 2008. évi CV. tv. 8. § (2) bekezdése” helyébe az „államháztartásról” szóló 1992. 
évi XXXVIII. tv. 93. § (1) bekezdése lép.  

 
4. Az SZMSZ III/1.2.2. pontjában „az „államháztartásról” szóló 217/1998. (XII.30.) 

Korm.sz. rendelet 18/B. §-a” törvényi hivatkozás hatályát veszti, helyébe „az 
„államháztartás működési rendjéről” szóló 292/2009. (XII.19.) Korm.sz. rendelet – 
továbbiakban: Ámr. - 18. §-a” hivatkozás lép. 

 
5. Az SZMSZ III/1.2.3.11. pontjában a „TÁH-on” mondatrész hatályát veszti, helyébe a 

„Magyar Államkincstár Fejér Megyei Igazgatóságán” mondatrész lép. 
 
6. Az SZMSZ V/2.3.2. pontjában „a munka törvénykönyve szerint dolgozót határozott 

idejű munkaszerződéssel alkalmazza,” mondatrész hatályát veszti. 
 
7. Az SZMSZ V/2.8. pontjában a „78/1993. (V.12.) Korm. sz. rendelet” helyébe a 

„39/2010. (II.26.) Korm.sz. rendelet” megnevezése lép. 
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8. Az SZMSZ V/3.1.3. pontjában az Ámr-re történő „18/B. § (2)” hivatkozás hatályát 
veszti, helyébe a „19. § (1)” hivatkozás lép. 

9. Az SZMSZ VII. pontja kiegészül az alábbi 6. ponttal: 
 

„6. A Szervezeti és Működési Szabályzat IV. számú módosítása 2011. szeptember 30. 
napján lép hatályba.” 

II.  
 

A Társulási Tanács a Szervezeti és Működési Szabályzatot a IV. számú módosítással 
egységes szerkezetbe foglalja s felkéri a Társulási Tanács elnökét az egységes 
szerkezetbe foglalt Szervezeti és Működési Szabályzat aláírására.  

 
Felelős: Tóth István 
  Társulási Tanács elnöke 
Határid ő: értelem szerint 

 
9./ Napirendi pont 
Javaslat a 2011. évi szúnyoggyérítés költségeinek elszámolására  vonatkozóan  
 
Tóth István elnök: Idén nem szaporodtak el a szúnyogok, így egy gyérítést rendeltünk el, 
amit alacsony költséggel sikerült megvalósítani. Be kell látni, hogy a szúnyoggyérítésnek 
nagy jelentősége van, mert nem jönnek a turisták, ha sok a szúnyog. 
 
Galambos Zsuzsanna irodavezető: Az elszámolható költségek benyújtásra kerültek a 
Magyar Turizmus Zrt. részére, a tényleges költségek pedig levonásra kerültek az 
önkormányzati befizetésekből.  
 
Wagner Péter a pénzügyi bizottság elnöke: Kérjük, hogy a hátralékokat rendezzék az 
érintettek, amúgy elfogadásra javaslom. 
 
A Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás Társulási Tanácsa megtárgyalta  a  
2011. évi szúnyoggyérítés költségeinek elszámolására vonatkozó előterjesztést és 6 igen, 
0 nem szavazattal 0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozza: 
 

Velencei- tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 
A VKTKT 145/2011. (IX.30.) sz. határozata 

 
A VKTKT Társulási Tanácsa döntött arról, hogy a 2011. évi szúnyoggyérítés pénzügyi 
elszámolását az alábbiak szerint elfogadja: 
 

 
Terül

et 
% 

Gyérítés 
összege 

Önkormány
zatokra eső 
rész (50 %) 

Közbeszerzé
s 

Szakértő 
Önkormányza
tokra eső rész 

50 % 

Mindösszese
n 

Befizetett 
összeg 

Visszautalan
dó 

Tartozás 

Gárdony 1 079 38,25 1 618 500 809 250 167 344 364 140 182 070 1 158 664 1 912 500 753.836.-   
Kápolnásnyé
k 330 11,70 495 000 247 500 51 188 111 380 55 690 354 378 585 000 230.622.-.   

Nadap 40 1,42 60 000 30 000 6 212 13 520 6 760 42 972 71 000 28.028   
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Pákozd 404 14,32 606 000 303 000 62 650 136 330 68 165 433 815     433 815 

Sukoró 246 8,72 369 000 184 500 38 150 83 010 41 505 264 155 436 000 171.845   

Velence 639 22,65 958 500 479 250 99 094 215 630 107 815 686 159 1 132 500 446.341   

Zichyújfalu 83 2,94 124 500 62 250 12 862 27 990 13 995 89 107     89.107 

Összesen 2 821 100 4 231 500 2 115 750 437 500 952 000 476 000 3 029 250 4 137 000 1 630 672 522 922 

 

A Tanács felkéri Pákozd és Zichyújfalu Község Önkormányzatát, hogy a 
szúnyoggyérítésből fennálló tartozásukat 2011. október 15-ig fizessék be a VKTKT 
11736082-15592176 számú számlájára! 
A Tanács felkéri az irodavezetőt, hogy Gárdony, Kápolnásnyék, Nadap, Sukoró és 
Velence önkormányzata számlájára 2011. október 15-ig utaltassa vissza az 
elszámolásban szereplő összegeket és a Magyar Turizmus Zrt felé készítse el az 
elszámolást, melynek aláírására felhatalmazza az elnököt! 
 
Felelős: Tóth István elnök   
               Takács János polgármester 
               Füzesiné Kolonics Ilona polgármester 
              Galambos Zsuzsanna irodavezető    
           
Határid ő: 2011. október 15. 
 
10./ Napirendi pont 
Javaslat a Mozdulj Velencei-tó 2011. programsorozat szakmai és pénzügyi teljesítésére 
vonatkozóan 
 
Tóth István elnök: Sikeresen lezárult a programsorozat. Javaslom, hogy a következő évben 
ilyen formában már ne tartsuk meg ezt a rendezvényt. Az állami támogatásokat természetesen 
ki kell használni, de helyi szakemberekkel, saját ötletekkel. Konkrét sporteseményeket kell 
támogatni. 
 
Wagner Péter pénzügyi bizottság elnöke: Már az év elején is felmerült, hogy újítani 
kellene. Ez most ezzel megerősítést nyert. Beszámolót elfogadásra javaslom. 
 
 
A Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás Társulási Tanácsa megtárgyalta  a  
Mozdulj Velencei-tó 2011. programsorozat szakmai és pénzügyi teljesítésére vonatkozó 
előterjesztést és 6 igen, 0 nem szavazattal 0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot 
hozza: 

Velencei- tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 
A VKTKT 146/2011. (IX.30.) sz. határozata 

 

A VKTKT Társulási Tanácsa döntött arról, hogy a 2011. évi Mozdulj, Velencei-tó ! 
programsorozat megvalósításáról szóló beszámolót elfogadja. 
A Tanács felkéri Gárdony Város Önkormányzatát, hogy a VKTKT 72/2011 ( III. 25.) 
számú határozatában megállapított 250.000 Ft-os önrészt t 2011. október 15-ig fizesse be 
a VKTKT 11736082-15592176 számú számlájára! 
 
Felelős: Tóth István  elnök, Gárdony Város Polgármestere  
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Határid ő: azonnal 
 
11./ Napirendi pont 
Javaslat a Chernel István Általános Iskola, Gimnázium és Kollégium és Alapfokú 
Művészetoktatási Intézmény alapító okiratának módosítására vonatkozóan 
 
Füzesiné Kolonics Ilona az oktatási bizottság elnöke: Elfogadásra javasolja a bizottság. 
 
A Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás Társulási Tanácsa megtárgyalta  a  
Chernel István Általános Iskola, Gimnázium és Kollégium és Alapfokú 
Művészetoktatási Intézmény alapító okiratának módosítására vonatkozó előterjesztést 
és 6 igen, 0 nem szavazattal 0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozza: 
 

Velencei- tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 
A VKTKT 147/2011. (IX.30.) sz. határozata 

 
 
A Társulási Tanács a Chernel István Általános Iskola, Gimnázium és Kollégium és 
Alapfokú M űvészetoktatási Intézmény 40/2007.(VI.20.) számú határozatával elfogadott, 
a 83/2007. (X. 2.) sz., a 119/2007.(XII. 4) sz., a 2/2008. (I. 3.) sz., a 20/2008. (I. 29.), a 
131/2008. (XII.12.) sz., a 34/2009.(III.30.) sz., a 96/2009. (XI.07.) sz., a 129./2009.(XI.20.) 
sz., 141/2009 (XII.11.) , 50/2010. (V.27) és a 125 /2011 (VI.24.) sz. határozatával módosított 
Alapító Okiratát az alábbiak szerint módosítja, mely a 12. számú módosítás: 

I. 

1.  9.  Az Intézmény tevékenységei pontban: 

9.1. Szakfeladati rend szerinti alaptevékenységei 9.1.7 pontban nevesített 
kollégiumi szálláshely nyújtás közoktatásban tanulók számára 559011 
szakfeladat az alábbiak szerint módosul: 

 
9.1.7 Nappali rendszerű iskolai oktatásban részt vevõ tanulók kollégiumi, 
externátusi nevelése    855921  
 

             9.1.8  Nappali rendszerű iskolai oktatásban részt vevõ sajátos nevelési igényű                    
tanulók kollégiumi, externátusi nevelése    855922                       

 
 

2. A 9. ponton belül a számozás a jelenlegi 9.1.1. - 9.1. 18 pont helyett 9.1. 1. – 9.1.19 
pontra változik 

II. 
A Társulási Tanács a Chernel István Általános Iskola, Gimnázium és Kollégium és 
Alapfokú Művészetoktatási Intézmény Alapító Okiratát az I. pont szerinti módosítással az l. 
számú mellékletben foglalt tartalommal egységes szerkezetbe foglalja, s felhatalmazza a 
Társulási Tanács elnökét annak kiadására. 

III. 
A Társulási                            A Tanács felkéri az irodavezetőt, hogy a Chernel István Általános Iskola, Gimnázium és 

Kollégium és Alapfokú Művészetoktatási Intézménymódosításokkal egységes szerkezetbe 
foglalt Alapító Okiratát 8 napon belül a Magyar Államkincstár Fejér Megyei Igazgatósága 
– 8000 Székesfehérvár, Petőfi u. 5. sz. - részére küldje meg, s kérje a módosítások 
törzskönyvi átvezetését. 
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Felelős: Tóth István elnök 
                        Galambos Zsuzsanna irodavezető  
Határid ő: döntést követő 8. nap 

 
12./ Napirendi pont 
Jelentés a lejárt idejű határozatok végrehajtásáról 
 
A Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás Társulási Tanácsa megismerte  a 
lejárt idej ű határozatok végrehajtásáról szóló jelentést és 6 igen, 0 nem szavazattal 0 
tartózkodás mellett határozathozatal nélkül elfogadta azt. 
 
13./ Napirendi pont 
Tájékoztatás a két ülés között történtekről 
 
A Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás Társulási Tanácsa megismerte  a 
két ülés között történtekről szóló tájékoztatást  és 6 igen, 0 nem szavazattal 0 
tartózkodás mellett határozathozatal nélkül elfogadta azt. 
 
14./ Napirendi pont 
Egyebek 
 
Tóth István elnök: Dr. Ferencz Péter keresett meg,  a Kistérségi  Járóbeteg Szakrendelő 
vezetője, aki jelezte, hogy a parkoló világításának költsége a rendelőt terheli. Kéri, hogy a 
Társulás járuljon hozzá a parkolás világításának költségeihez. 
 
Cserny Vilmos Velence város alpolgármestere: Nem tudtam a problémáról és nem értem, 
hogy miért nem a közvilágításról működik, mivel szerintem közterület. Utánanézek. 
 
Galambos Zsuzsanna irodavezető: Már beszéltünk a Kistérségi Környezetvédelmi 
Programról. Jelezte Gárdony, Velence, Pákozd és Sukoró a részvételi szándékát. Két típusú 
árajánlatot adott a cég, amely jelezte, hogy elkészítené a tanulmányt: egységesen lebontva a 4 
településre 120.000,- forint+ÁFA, másik pedig lakosságszám-arányosan lebontva. 
Velencének már van határozata.  
 
Tóth István elnök: Pákozd nem kéri, Sukoró nem nyilatkozott. A döntés előtt képviselő-
testületi döntésre van szükség. Gárdony még nem döntött. Én a lakosságszám-arányos 
költségviselést támogatom. Erre térjünk vissza később.  
 
Galambos Zsuzsanna irodavezető: A közösségi busz kapcsán derült fény a kistérségi 
pályázati rendszer anomáliáira. Nem készült megállapodás sem a pákozdi iskola, sem a 
kápolnásnyéki iskola akadálymentesítési pályázatával kapcsolatban. Mivel mindkét pályázat 
már megvalósult, érdemes-e utólag megállapodást kötni, amelyben rögzítve lenne a felek 
közötti feladat- és felelősség megoszlása? Mindkét önkormányzatnak kiküldtem a tervezetet, 
de nem kaptam visszajelzést. Azt rögzítettem benne, hogy mi a kistérség illetve mi az érintett 
önkormányzat feladata. 
 
Wagner Péter Nadap község polgármestere: Szerintem érdemes lenne rögzíteni. 
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Takács János Pákozd község polgármestere: Szerintem a pályázat benyújtásakor kötött 
Pákozd illetve a kistérség konzorciumos megállapodást. Nézzetek utána. 
 
Tóth István elnök: Mivel mindkét pályázat sikeresen lezárult, ezért nem javaslom, hogy 
visszamenőleg kössük meg ezeket a megállapodásokat. Viszont minden további pályázat 
esetében csak úgy vágjunk bele, hogy rögzítésre kerülnek a felelősségi körök, feladatok, 
illetve az adott önkormányzat leteszi az önrészt. 
 
Galambos Zsuzsanna irodavezető: Szerződésünk van a GET Energy Magyarország Kft.-vel. 
Jelentésüket elküldtem mindenkinek. Pákozd esetén megtakarítási lehetőségre tettek 
javaslatot. Felajánlották, hogy a villamos-energia beszerzés tárgyában a piacon lévő 
szolgáltatókat megversenyeztetik. Nem tudom, hogy az önkormányzatoknak milyen tartós 
kötelezettségeik vannak, hogy egyáltalán ez lehetséges-e? 
 
Tóth István elnök: Mi már lefolytattuk a közbeszerzést, nem aktuális Gárdony esetében. 
Jelenleg vita van köztünk és az E-ON között, ezért ezzel óvatosan kell bánni.  
 
Farsang Zoltán Kápolnásnyék község polgármestere: Nekünk is vannak problémáink az E-
ON-nal, főleg a karbantartás területén. 
 
Tóth István elnök: Köszönöm mindenkinek a megjelenést és az érdemi munkát. 
 

k.m.f. 
 
 
 

 Tóth István     Galambos Zsuzsanna 
   Elnök      Irodavezető 
 
 
 
 
 
 
Jegyzőkönyvet készítette: Nochtáné Sulyok Mariann 
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    Kápolnásnyék Község polgármestere 
 


